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Provinciale Staten
Zaaknummer: 226019 
 
Vragen van statenlid Robèrt Brunke (prozeeland) ingevolge artikel 44 reglement van 
orde  

AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland 2022 nummer 326. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake opleiding 
huisarts-light: 

(ingekomen: 28 oktober 2022) 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
1. Volgens een verklaring van de HZ is er 

vertraging opgelopen in de onderhandelingen 
door corona. Hoe kan het dan zijn dat de 
andere onderhandelingen uit het 
compensatiepakket (DKC, EBI) wel gewoon 
doorgang hebben gevonden? 
 

1. Navraag bij de HZ leert dat er vertraging in 
de onderhandelingen is opgelopen door 
corona, vanwege het feit dat lessen geen 
fysieke doorgang konden vinden. 

2. Is het bekend bij de betrokkenen dat men 
ook digitaal had kunnen overleggen? 

2. Wij gaan ervan uit dat de systematiek van 
digitaal overleggen bij betrokkenen zeker 
bekend is.  
In zijn algemeenheid is de insteek bij de 
Zeeuwse huisartsenorganisaties om hetgeen 
op afstand van de opleiding in Zeeland 
georganiseerd kan worden, dat ook als 
zodanig te doen (b.v. het afleggen van 
proefexamens); waar een klassikale 
opleiding meerwaarde heeft c.q. voor vereist 
is, wordt die klassikaal in Nijmegen gegeven. 
Dit wordt de studenten die voor de opleiding 
tot Psysician Assistants (PA’s) kiezen, vooraf 
ook voorgehouden. 
 

3. Het onderzoek verkenning naar extra 
opleiden PA’s van de hogeschool Arnhem-
Nijmegen (HAN) zou in december 2020 klaar 
zijn, de evaluatie van de pilot zou in oktober 
2021 geëvalueerd worden. Zijn er rapporten 
of documenten met de bevindingen van het 
HAN? 

3. Volgens het fiche zou de HAN een 
verkenning uitvoeren naar het extra opleiden 
van PA’s. Deze is in de december 2020 
uitgevoerd en vervolgens ingediend bij het 
Ministerie van VWS. Op basis van de 
uitkomst van deze verkenning heeft het 
ministerie in plaats van 10 voor 20 studenten 
–verdeeld over drie jaar- een subsidie 
toegekend. 
 

4. Als deze rapporten of verslagen er zijn, kunt 
u deze dan delen met de staten van Zeeland 
zodat wij beschikken over informatie van het 
fiche-H? 

4. Wij beschikken niet over de vrijheid om deze 
verkenning publiekelijk te delen. In de 2e 
Voortgangsrapportage WidZ is hierover een 
en ander weergegeven. 
 

5. Kunt u aangeven wat de actuele stand van 
zaken is met dit fiche? 

5. Er zijn in de achterliggende tijd in totaal 14 
studenten gestart. Het project ligt op koers en 
met 4 studenten boven hetgeen was 
voorzien in het fiche, daterend uit 2020. Het 
is de bedoeling dat er in september 2023 nog 
6 studenten starten, zodat er in totaal 20 (!) 
zijn opgeleid. Het resultaat van dit project is 
tot nu toe boven verwachting. 
 



Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
6. Er zit veel vrijblijvendheid (locatie, 

onderzoeken enz.) om dit fiche van het 
pakket uit te voeren, waarom heeft GS niet 
afgedwongen dat deze opleiding in Zeeland 
moest komen? 

6. De HAN heeft de verkenning (zie antwoord 
op vraag 3) uitgevoerd. Het praktijkgedeelte 
van de opleiding vindt in Zeeland plaats. Het 
theoriedeel van deze opleiding organiseren 
in Zeeland is uit  oogpunt van de vereiste 
schaalgrootte (technisch, materieel en 
facilitair)  niet aan de orde, hooguit lijkt de  
samenwerking op bepaalde facetten 
mogelijk. 
 

7. In Zeeland is er een groot tekort aan 
huisartsen (o.a. pensioengolf), als de 
opleiding niet naar Zeeland komt wat is dan 
het alternatief? 

7. Vanwege het voorziene tekort aan huisartsen 
in de toekomst is in 2020 de 
huisartsenopleiding Zeeland gedurende drie 
jaar als een van maatregelen in het 
compensatiepakket opgenomen. Daarnaast 
wordt vanuit de beide Zeeuwse 
huisartsenorganisaties er alles aan gedaan 
om bestaande vacatures ingevuld te krijgen 
en (jong opgeleide) huisartsen voor Zeeland 
te interesseren. Daar wordt ook in de 
toekomst breed op ingezet. 
Los daarvan moet niet uit het oog worden 
verloren dat het vak van huisarts ook 
evolueert en het tekort aan menskracht 
breder moet worden gezien dan de discipline 
huisarts. Handelingen die vroeger door of 
onder de directe begeleiding van de huisarts 
werden gedaan, worden thans in de 
thuissituatie door patiënten zelf of 
mantelzorgers uitgevoerd. Daarnaast heeft 
de praktijkondersteuner in de achterliggende 
decennia diverse werkzaamheden 
overgenomen, zijn soms praktijkmanagers 
aangesteld en zullen ook in de toekomst de 
PA’s werkzaamheden van de huisartsen 
overnemen. Hiermee willen we benadrukken  
dat de zorg verandert en dat het tekort aan 
huisartsen in onze ogen niet een op een te 
relateren is aan het thans werkzaam zijnde 
aantal huisartsen, maar in een breder 
perspectief geplaatst dient te worden. 
 

 MIDDELBURG, 22 november 2022 

Gedeputeerde Staten 

   Drs. J.M.M. Polman 

A.W. Smit 

 

Namens fractie: prozeeland 

 

statenlid Robèrt Brunke 

 

 

 

        


	Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake opleiding huisarts-light:



